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SK.0002.20.2013 
 

Protokół nr XX/13 
z sesji Rady Gminy Stare Pole 

z dnia 22 kwietnia  2013 r. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad. 
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 
− Radnych. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.(druk Nr 1) 

8. Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. „W 
każdym drzemie potencjał – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w szkołach Gminy 
Stare Pole” stanowiącego odpowiedź na nabór wniosków o dofinansowanie projektów 
systemowych w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet IX. „Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”, 
Poddziałanie „9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym 
dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych”. (druk Nr 2) 

9. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
10. Komunikaty. 
11. Zatwierdzenie protokołu nr XIX/13 z sesji Rady Gminy z dnia 6 marca 2013 r. 
12. Zamknięcie sesji Rady Gminy.  
 
Ad.1. 

O godzinie 1500 Pan Jan Pawlina Przewodniczący Rady Gminy otworzył XX sesję Rady 
Gminy Stare Pole odbywającą się w sali narad Urzędu Gminy. Przywitał wszystkie zebrane osoby. 
Zwrócił się do  obecnych o powstanie i uczczenie minutą ciszy śmierci byłego radnego Gminnej 
Rady Narodowej Pana Władysława Jońcy, którego pogrzeb odbył się w Królewie w dniu 20.04.br. 
 
Ad.2. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, iż sesja jest prawomocna 
do podejmowania uchwał. 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 13 
Nieobecnych   - 2 
Nieobecni radni to:  Magdalena Roman, Ireneusz Dziura. 
 
Ad.3. 

Na sekretarza obrad wybrano jednogłośnie Pana Marka Czubińskiego. Za jego kandydaturą 
głosowało 14 radnych. W tym czasie przybyła radna Pani Magdalena Roman, wobec czego stan 
radnych wynosi 14. 
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Przewodniczący Rady Gminy zaproponował zamienić kolejność w porządku obrad:  punkt 8 na  
punkt 7, (w tym czasie na sesję przyszedł radny Ireneusz Dziura i stan radnych wynosi 15) oraz 
wprowadzić do porządku obrad: 
pkt.8a – Przedstawienie przez Dyrektora Hajdaczuka  sytuacji w Pomorskim Ośrodku Doradztwa 
Rolniczego Oddział Stare Pole. 
pkt.8b – sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2012. 
pkt.8c – Informacja o ocenie zasobów Pomocy Społecznej. 
 

Propozycja zmian w porządku obrad została przyjęta jednogłośnie. 
 
Wobec zaproponowanych zmian porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

− Przewodniczącego Rady Gminy, 
− Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, 
− Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, 
− Przewodniczącej Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 
− Radnych. 

5. Wystąpienia sołtysów. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. „W każdym 

drzemie potencjał – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w szkołach Gminy Stare Pole” 
stanowiącego odpowiedź na nabór wniosków o dofinansowanie projektów systemowych w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-
2013 Priorytet IX. „Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”, Poddziałanie „9.1.2 
Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych”.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8a. Informacja o sytuacji gospodarczej Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Gdańsku 
Oddział w Starym Polu. 

8b. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za rok 2012. 
8c. Informacja o ocenie zasobów Pomocy Społecznej. 
9. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
10.Komunikaty. 
11.Zatwierdzenie protokołu nr XIX/13 z sesji Rady Gminy z dnia 6 marca 2013 r. 
12.Zamknięcie sesji Rady Gminy.  
 
Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy, Jan Pawlina poinformował, że uczestniczył w zebraniach 
wiejskich, imprezach organizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury i Sportu, Przedszkolu na 
„Powitaniu Wiosny”, spotkaniu w sprawie  domu podcieniowego w Złotowie, brał udział w 
dyskusji na temat książki o Starym Polu,  którą ma napisać Pani Magdalena Roman. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej,  Pani Jadwiga Staniszewska, poinformowała o 
przeprowadzonych 15.04.br. w podległych jednostkach kontrolach w zakresie analizy realizacji 
planu finansowego za rok 2012. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, Pan Paweł Kurkowski 
poinformował o uczestnictwie w zebraniach wiejskich. 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, Pani Magdalena Roman  – 
poinformowała, że odbyła jedno spotkanie  w Przedszkolu  z Komendą Hufca  ZHP. 
 
Ad.5. 

W wystąpieniach sołtysów nikt nie zabrał głosu. 
 
Ad.6.  
W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrał radny Pan Marek Czubiński – jaki jest koszt 
zakupu pojemników i ich utrzymania jeśli system wywozu ma być samowystarczalny czy opłata 
nie jest zawyżona,  w pierwszym okresie z opłat zostaną zakupione pojemniki co stanie się z tymi 
środkami w następnych miesiącach, jeśli mieszkańcy sami zakupią pojemnik czy opłata będzie 
mniejsza za wywóz śmieci, jeśli tak to uważam że przed podjęciem uchwały należałoby 
przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami. Wobec czego, składam  wniosek o pominięcie w 
porządku obrad pkt. 8. 
Odpowiedzi udzielił Pan Włodzimierz Załucki Wójt Gminy – „nie może być przyjęty wniosek o 
pominięcie pkt 8, ponieważ przegłosowaliście Państwo porządek posiedzenia. Jeszcze raz 
powiem: sprawa odbioru, utylizacji  śmieci i obsługa tego systemu podzielona jest na 3 segmenty: 
koszty odbioru, utylizacji, administracyjne. Składając ofertę podamy jaką kwotę przeznaczymy na 
obsługę tego systemu. To gmina wybierze ofertę, która będzie najtańsza. Proponujemy zmianę w 
uchwale poprzedniej odnośnie zakupu koszy. Z deklaracji, które wpływają do gminy mieszkańcy 
deklarują, że posiadają kosze. Nie jest to prawdą, w większości kosze te są własnością firmy, która 
odbiera nieczystości. Aby usprawnić ten system, aby mieszkańcy sami nie kupowali koszy, firma 
która wygra przetarg kosze dostarczy.” 
Pan M.Tamaka – „Jak będzie się miała ta uchwała, do regulaminu utrzymania porządku  i 
czystości w gminie, skoro w regulaminie jest wyraźnie napisane, że  właściciel nieruchomości jest 
zobowiązany do wyposażenia nieruchomości w pojemniki na odbiór odpadów. Będzie to 
sprzeczne z zapisem regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie.” 
J.Pawlina – „Proszę Państwa, jak dojdziemy do głosowania  uchwały, wtedy będziemy ją 
analizować.” 
K.Piekart – zadał pytanie Wójtowi w imieniu Komisji Rewizyjnej -   „w jakiej atmosferze 
przebiegały zebrania wiejskie, z tego co wiem, mieszkańcy zadawali pytania, odpowiedzi były 
wyczerpujące, a mieszkańcy nie wyrażali niezadowolenia.”  
Ad.7. Projekt uchwały odczytał Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Jarosław Szturmowski. 
Uchwałę omówił Pan Tadeusz Kaczorek Dyrektor  Zespołu Szkół w Starym Polu  - poinformował 
o złożeniu wniosku  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 Priorytet IX 
Poddziałanie 9.1.2 w sprawie pozyskania środków finansowych. Całkowity koszt projektu wynosi 
214.238,41zł. Projekt będzie realizowany przez 2 lata szkolne, a 3 lata kalendarzowe 2013 - 2015. 
Planowa dotacja 182.102,65 zł,  wymagany   wkład własny w wysokości 15 % kosztów projektu.  
Część tego wkładu własnego to koszt użytkowania pomieszczeń. Wkład niefinansowy – 16.800 zł,  
środki finansowe z budżetu Gminy – 15.333 zł, w okresie 3 lat 2013-2015  po 5.111,00 zł rocznie. 
Do przedstawionego projektu uchwały przedstawiono następujące pytania: 
J.Szturmowski – zadał pytanie - czego dotyczy projekt ? 
Odpowiedzi udzielił Dyrektor Zespołu Szkól w Starym Polu Tadeusz Kaczorek – powiedział, że 
jest to projekt dotyczący uczniów klas IV-VI Szkoły Pdstawowej i Gimnazjum,  dotyczy około 
1600 godzin  zajęć dodatkowych z przedmiotów z którymi młodzież ma największe trudności tj. 
fizyka, chemia, matematyka, język angielski pomoc psychologiczno-pedagogiczna,  doradztwo 
zawodowe. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XX/172/2013w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego pt. „W 
każdym drzemie potencjał – wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów w szkołach Gminy Stare 
Pole” stanowiącego odpowiedź na nabór wniosków o dofinansowanie projektów systemowych w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
Priorytet IX. „Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach”, Poddziałanie „9.1.2 
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Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych”  została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 15 radnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 1 do protokółu. 
 
Ad.8. Projekt uchwały odczytał Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Jarosław Szturmowski 
Wójt Gminy zwrócił się do radnych z prośbą o jej podjęcie. 
Do przedstawionej uchwały wniesiono następujące uwagi i zapytania: 
J.Staniszewska zapytała, czy podjęcie tej uchwały nie spowoduje podniesienia kosztów? 
Wójt – W związku z podjęciem tej uchwały koszty nie będę większe. Wręcz przeciwnie. 
Mieszkańcy nie będą sami kupować pojemników. Chodzi o to, aby firma, która wygra przetarg 
wyposażyła wszystkich mieszkańców w pojemniki na odpady. 
Wójt powiedział , żeby nie sugerować się ceną za wywóz śmieci jakie są w innych gminach, 
bowiem należy zwrócić uwagę na częstotliwość wywozu odpadów. Wiadomo, że im rzadszy 
wywóz tym niższa cena. W nawiązaniu do pytania radnego pana K.Piekarta odnośnie atmosfery 
panującej na zebraniach wiejskich – nie było żadnych awantur na zebraniach wiejskich. 
M.Tamaka – nikt nie zweryfikował, jak często wywozić śmieci. 
A.Tomczyk – jeżeli zmienimy  uchwałę, to kto będzie właścicielem tych pojemników – firma, 
gmina, czy mieszkańcy ? 
Wójt – pojemniki będą własnością firmy, która wygra przetarg. 
W.Kujawa – czy jak podejmiemy  uchwałę, będziemy płacić więcej ? 
Wójt –podjęcie tej uchwały nie spowoduje zwiększenia kosztów. 
Z.Mikulak – jest to z korzyścią dla mieszkańców, włączenie koszów w system. 
Przewodniczący Rady Gminy   - zwrócił się do radnych o podjęcie zmiany uchwały, jak będzie 
taka potrzeba, a czas to zweryfikuje, to  będziemy podejmować uchwały żeby było najbardziej 
korzystnie dla mieszkańców, powiedział, że jeżeli warunki ekonomiczne będą dawały podstawę do 
obniżenia ceny śmieci, będziemy obniżać. 
Z.Mikulak –  powiedział, że mieszkańcy muszą wziąć pod uwagę, że do tej pory płacili tylko za 
wywóz odpadów, a teraz muszą zapłacić za cały system, czyli segregację, wywóz i 
unieszkodliwianie  wywiezionych odpadów. 
Więcej pytań do przedstawionej uchwały nie zgłoszono.  
 
Uchwała Nr XX/173/2013 r. zmieniająca uchwałę w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta, za przyjęciem głosowało 12 radnych. 
3 radnych wstrzymało się od głosu. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 2 do protokółu. 
Wstrzymujący się od głosu radni to: U.Kania, M.Tamaka, M.Czubiński. 
W tym miejscu Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minut przerwy. 
 
Ad.8a  Kierownik Pomorskiego  Ośrodka Doradztwa Rolniczego w  Starym Polu, Pan Antoni 
Hajdaczuk, poinformował radnych o sytuacji gospodarczej  Ośrodka . Nawiązał do historii 
powołanego w roku 1952 Ośrodka i jego znaczenia dla rozwoju całego regionu. Niestety od roku 
2009 na skutek malejącego budżetu  widać postępującą degradację Ośrodka. Była koncepcja żeby 
przenieść Centralę Ośrodka z Gdańska do Starego Pola, niestety koncepcja ta przegrała.  
Zlikwidowane będzie laboratorium, wraz z nim pracę stracą 4 osoby.  Laboratorium będzie  można 
wynająć prywatnemu podmiotowi. Zmiany dotkną centralę w Gdańsku i oddziały terenowe. To 
skutek koncepcji restrukturyzacji opracowanej przez Aleksandra Macha, nowego dyrektora 
PODR, pełniącego tę funkcję od listopada ub. roku. Działalność Ośrodka ma skupić się głównie na 
działalności doradczej. Hotel nie przynosi strat dzięki zagranicznym delegacjom, które odwiedzają 
nas w ramach projektów, dotowanych przez MSZ. Natomiast po kontroli obiektu przez strażaków 
okazało się, że obiekt ma niestosowne zabezpieczenia p.poż, do końca roku mamy czas żeby to 
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zmodernizować. Następna sprawa to budynek mieszkalny – chodzi o to, żeby gmina przejęła ten 
budynek.  Projekt restrukturyzacji zatwierdziły władze województwa, którym PODR podlega. 
Do tej informacji wniesiono następujące uwagi. 
W.Kujawa – zwrócił się z apelem do Wójta Gminy o napisanie pisma do Marszałka Województwa 
Pomorskiego, do Dyrektora PODR, a nawet Ministra Rolnictwa o wstrzymanie procesu likwidacji 
tego ważnego dla regionu Ośrodka. 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zaprosimy na sesję Głównego Dyrektora 
PODR, a także wystosujemy pismo do Marszałka Województwa, jako sygnał, że Rada Gminy jest 
zainteresowana problemem. 
J.Szturmowski – poinformował, że jako Izba Rolna byli w Urzędzie Marszałkowskim-  na temat 
ograniczeń strategia jest taka – ograniczyć liczbę miejsc pracy do minimum. Pisanie próśb nic nie 
da, Rada Gminy może tylko zaznaczyć, zaakcentować, ponieważ nikt tego nie weźmie pod uwagę. 
Do przedstawionej informacji więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.8 b. Pani Barbara Żołędziewska – kierownik GOPS w Starym Polu przedstawiła radnym 
sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2012.  
Do przedstawionej informacji wniesiono następujący zapytania: 
M.Czubiński powiedział, że  w dziale świadczenia jest pozycja  składki emerytalne i rentowe, 
zapytał, co to jest ? 
B.Żołędziewska odpowiedziała, że  Ośrodek Pomocy Społecznej odprowadza składkę za rodzica, 
który sprawuje opiekę nad dzieckiem. Jest to składka od świadczenia pielęgnacyjnego. 
M.Czubiński zapytał, co oznacza zapis „zamieszkanie w miejscowości w której znajduje się 
szkoła” 
B.Żołędziewska  poinformowała, że  jest to dopłata  za dojazdy dzieci do szkoły specjalnej. 
Więcej pytań  i uwag  do przedstawionej informacji radni nie wnieśli. 
Sprawozdanie z realizacji zadań GOPS za rok 2012 stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad.8c Pani Barbara Żołędziewska – kierownik GOPS w Starym Polu poinformowała, że nowym 
zadaniem gminy wynikającym ze znowelizowanego art. 16a ustawy o pomocy społecznej jest 
sporządzanie oceny zasobów w zakresie pomocy społecznej. Ocena zasobów przygotowywana jest 
w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. obejmuje infrastrukturę, kadrę, 
organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na 
podmiot je finansujący. Ocena obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy społecznej, 
rodzaje ich problemów oraz rozkład ilościowy. Opracowanie zgodnie z założeniami ustawy o 
pomocy społecznej zastępuje od roku 2012 dotychczas przygotowywany przez ośrodki pomocy 
społecznej w imieniu jednostek samorządu terytorialnego, bilans potrzeb pomocy społecznej. 
Ocena po opracowaniu będzie dostępna w BIP. 
Do przedstawionej informacji nie zgłoszono uwag i zapytań. 
 
Ad.9.  
M.Tamaka  zapytał jak będą rozliczać się gospodarstwa agroturystyczne. 
Wójt  odpowiedział, że  jak każda inna działalność. Każdy musi złożyć deklarację jeśli są 
produkowane śmieci.  
M.Czubiński  zapytał  co będzie  z popiołami po sezonie grzewczym ? 
Wójt odpowiedział, że  do 40 % musimy zebrać popioły, powyżej 40 % mogą trafiać do odpadów 
mieszanych. 
W.Kujawa zadał pytanie Wójtowi – czy utworzył nowy Referat do obsługi śmieci. 
Wójt odpowiedział, że nie tworzyliśmy dodatkowego stanowiska pracy, jeśli będzie trudna 
sytuacja, wtedy zatrudnimy pracownika. W ramach dodatkowych obowiązków pracownicy 
wykonują te czynności. 
Wójt Gminy odpowiedział na pytanie K.Piekarta odnośnie atmosfery na zebraniach wiejskich – na 
wszystkich zebraniach wiejskich atmosfera była bardzo dobra, z wyjątkiem jednej miejscowości w 
której były pretensje, ale nie o śmieci tylko o dekoder. 
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Stanisław Gregorkiewicz powiedział, że  firma wygrywająca przetarg powinna wyposażyć 
mieszkańców w pojemniki i worki na śmieci, powinno być to wliczone w cenę śmieci. 
J.Szturmowski powiedział, że  ustawodawca miał na myśli, żeby ograniczyć dzikie wysypiska. 
Jeśli każdy z nas zapłaci za wywóz nieczystości nikt nie będzie miał interesu żeby wywozić śmieci 
do lasu czy rowu. 
 
Ad.10. W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Pani Magdalena Roman 
chce wydać książkę o Starym Polu. Przedstawił ofertę drukarni. Oferta ta stanowi załącznik do 
protokółu. Radni jednogłośnie zaakceptowali pomysł wydania książki o Starym Polu, natomiast 
radna Pani M.Roman zwróciła się do obecnych o pomoc w kontaktach z osobami starszymi, które 
mogą mieć wiedzę na temat dziejów Starego Pola. To ułatwiłoby jej pracę nad książką. Radny 
M.Tamaka podpowiedział, że dobrym fachowcem służącym wiedzą w wydaniu książki byłby Pan 
Wiesław Ulatowski, długoletni pracownik PODR w Starym Polu.  Przewodniczący Rady Gminy 
przypomniał radnym o obowiązku złożenia do dnia 30 kwietnia br. oświadczeń majątkowych, 
natomiast Kierownik GOPS Pani Barbara Żołędziewska poinformowała o możliwości 
skorzystania w ZUS z emerytury częściowej, dla kobiet które ukończyły 60 lat ale nie mają 
przepracowanych 20 lat pracy. Zainteresowane osoby w celu uzyskania szczegółowych informacji 
muszą udać się do ZUS.  
Krzysztof Piekart poinformował, że w dniu 8 maja br. w sali narad UG Stare Pole odbędzie się 
Walne Zgromadzenie sprawozdawczo-wyborcze Gminnej Spółki Wodnej, poprosił osoby, które są 
delegatami o udział w zgromadzeniu.  
Radna Pani M.Roman zwróciła się z prośbą, aby pracownicy Urzędu Gminy  opracowali krótką 
informację w formie ulotki na najbardziej nurtujące mieszkańców pytania w sprawie 
gospodarowania odpadami. Zwróciła uwagę, że należałoby zlikwidować dzikie wysypiska śmieci 
przed wejściem w życie ustawy, aby sprawdzić czy nowy system gospodarowania odpadami je 
wyeliminuje. 
 
 
Ad.11. Protokół nr XIX/13 z sesji Rady Gminy z dnia 6 marca 2013 r. został zatwierdzony 
jednogłośnie. 
 
 
Ad.11. Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XX sesję Rady 
Gminy o godz. 18.00. 
  
 
 
Protokół sporządziła: 
Bożena Stosik 
 
 
Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady 
 
Marek Czubiński                            Jan Pawlina 
 
  
 
 


